
Protokół nr 10/16 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych i Komisji Rewizyjnej w dniu 20 czerwca 2016 r. 

 

Dziewiąte wspólne posiedzenie Komisji Rady rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 

12:00. Komisje obradowały w Sali konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy. Na posiedzeniu 

obecnych było 5 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego (lista obecności Zał. 

Nr 1), 5 członków Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych  (lista obecności Zał. Nr 1), 

4 członków Komisji Rewizyjnej – nieobecna radna  Żabińska Jadwiga (lista obecności Zał. Nr 

1), Wójt Gminy – Pan Sylwester Jaworowski i Skarbnik Gminy Pani Gabriela Mioduszewska. 

Ad. 1)  

Otwarcia dziewiątego posiedzenia wspólnego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

dokonała Przewodnicząca tej Komisji Konopka Jolanta. 

Otwarcia dziewiątego posiedzenia wspólnego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

dokonał Przewodniczący tej Komisji Zakrzewski Dominik Ignacy. 

Otwarcia dziesiątego posiedzenia wspólnego Komisji Rewizyjnej dokonał Przewodniczący tej 

Komisji Szeligowski Wojciech. 

Ad. 2)   
W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych  

przedstawiła porządek posiedzenia, który jest jednakowy dla wszystkich Komisji: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjecie protokołu z ósmego posiedzenia Komisji w dniu 25 lutego 2016 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

      a/ zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy na rok 2015 rok 

        - dyskusja i wyrażenie opinii, 

     b/ absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok 

        - dyskusja i wyrażenie opinii, 

     c/ wsparcia finansowego organizacji uczestniczącej w programie grantowym „Działaj 

Lokalnie”, 

     d/ zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

     e/ zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Kołaki Kościelne na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym, 

     f/ zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Kołakach Kościelnych, 

     g/ ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy Kołaki Kościelne, 

     h/ przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kołaki Kościelne na lata 2016 – 2022. 

 5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2015. 

 6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kołaki 

Kościelne w roku 2015. 

7. Informacja o sytuacji pożarowej i innych zagrożeniach na terenie gminy Kołaki Kościelne 

w 2015 r. 

8.  Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych za 2015 rok. 

9. Informacja o realizacji zadań przez Bibliotekę Publiczną Gminy Kołaki Kościelne za 2015 

r. 



10. Informacja lekarza rodzinnego na temat opieki medycznej oraz funkcjonowania 

medycyny szkolnej w 2015 roku na terenie gminy Kołaki Kościelne. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok Gminy Kołaki Kościelne. 

12. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2015 r. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 2). 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Pan Wójt zgłosił przyjęcie do porządku posiedzenia projektu uchwały zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy na lata 2016 – 2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2016-2029 oraz sprawozdania za 2015 rok z wykonania uchwały Nr 

XIII/73/12 Rady Gminy Kołaki Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania, zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania 

lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

Innych zmian nie wnoszono. 

Po zmianach w porządku posiedzenia, przedstawia się on następująco: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjecie protokołu z ósmego posiedzenia Komisji w dniu 25 lutego 2016 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

      a/ zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy na rok 2015 rok 

        - dyskusja i wyrażenie opinii, 

     b/ absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok 

        - dyskusja i wyrażenie opinii, 

     c/ wsparcia finansowego organizacji uczestniczącej w programie grantowym „Działaj 

Lokalnie”, 

     d/ zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

     e/ zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2016 – 2029 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2029, 

     f/ zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Kołaki Kościelne na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym, 

     g/ zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Kołakach Kościelnych, 

     h/ ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy Kołaki Kościelne, 

     i/ przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kołaki Kościelne na lata 2016 – 2022. 

 5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2015. 

 6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kołaki 

Kościelne w roku 2015. 

7. Informacja o sytuacji pożarowej i innych zagrożeniach na terenie gminy Kołaki Kościelne 

w 2015 r. 

8.  Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych za 2015 rok. 

9. Informacja o realizacji zadań przez Bibliotekę Publiczną Gminy Kołaki Kościelne za 2015 

r. 

10. Informacja lekarza rodzinnego na temat opieki medycznej oraz funkcjonowania 

medycyny szkolnej w 2015 roku na terenie gminy Kołaki Kościelne. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok Gminy Kołaki Kościelne. 



12. Sprawozdanie za 2015 rok z wykonania uchwały Nr XIII/73/12 Rady Gminy Kołaki 

Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, 

zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony (Zał. Nr 3). 

13. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2015 r. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

Innych uwag nie zgłoszono, więc Przewodniczący poszczególnych Komisji przeszli do 

przyjęcia porządku poprzez głosowanie z zaproponowanymi zmianami porządku posiedzenia 

przez Pana Wójta: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty  ze zmianami został przyjęty jednogłośnie (Zał. Nr 3). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Finansów ze zmianą został przyjęty jednogłośnie (Zał. Nr 3). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Rewizyjnej ze zmianą został przyjęty jednogłośnie (Zał. Nr 3). 

Ad. 3) 

W tym punkcie Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i Komisja Oświaty, Kultury i 

Spraw Społecznych przyjęły protokół z ósmego posiedzenia wspólnego Komisji w dniu 9 

marca 2016 r. poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego został przyjęty jednogłośnie. 

Natomiast Komisja Rewizyjna przyjęła protokół z dziewiątego posiedzenia komisji w dniu 30 

maja 2016 r.: 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4a) 

W tym punkcie Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy 

w 2015 r. (Zał. Nr 4) oraz sprawozdanie finansowe Gminy Kołaki Kościelne za 2015 r. (Zał. 

Nr 5). Następnie przedstawiła opinię RIO o przedłożonym przez Wójta sprawozdaniu 



budżetowym za 2015 rok, która jest pozytywna (Zał. Nr 6) oraz projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2015 r. (Zał. Nr 7). 

Pan Wójt – przebrnęliśmy ten rok nawet z oszczędnościami na koncie i te oszczędności trzeba 

dobrze wykorzystać. 

Otworzono dyskusję, gdzie Pan Wójt zapytał skąd te oszczędności wynikają? 

Pani Skarbnik – oszczędności mieliśmy w 75023 na wynagrodzeniach, łączna kwota była 

około 88 tys. u nas w Urzędzie, w szkole około 104 tys. w porównaniu do 2014 roku. Zależy 

to od dodatków wyrównawczych, ale byłą też likwidacja etatów. Szczególnie u nas były duże 

oszczędności na u umowach zleceniu. Wracając do tego, to mamy podsumowany już ten rok 

na 10 czerwiec w porównaniu na 10 czerwca 2015 roku, z tym że zrobiłam to tylko z działów 

z naszego Urzędu, nie ma tu szkoły i GOPS-u, gdyż sprawozdania od tych jednostek wpłyną 

na koniec czerwca, i na następnych komisjach powiem, jak to się kształtuje w GOPS-ie i 

oświacie. I tak na dzień 10 czerwca w paragrafie 400, czyli woda – mamy zaoszczędzone 

2.897 zł. Na dzień 10 czerwca były wydatki 171.907, 96 zł, na dzień 10.06.2015 r. były 

174.798,70 zł. Transport 41.287,41 zł na dzień 10.01.16 r. a 15 r. było 95.723,55 zł, co dało 

nam oszczędności 54.438,14 zł. 

Członek KOKiSS Dorota Sobol – czemu taka różnica? 

Pani Skarbnik – tutaj był remont budynku i dlatego jest różnica. To też nie można tak patrzeć, 

że to jest zaoszczędzone, bo nie zostało coś zrobione. 

W dziale 700 – 721,31 zł, w dziale 75011 mamy 2.175,30 zł oszczędności, w dziale 75222 – 

14.719,41 zł, w dziale 75023 mamy przekroczenie o 47.580,25 zł, ale tutaj w styczniu 2016 r. 

wypłaciliśmy dalszą część odprawy dla Pani Wójt i to było 49.200 zł, stąd jest zawyżenie 

wydatków w tym paragrafie w porównaniu do 2015 roku, bo tylko 1/6 była w grudniu 2015 

roku wypłacona. W dziale 754 czyli straże mamy 14.808,58 zł zaoszczędzenie, w dziale 900 

odpady – 4.458 zł mamy oszczędności. Co do oświaty i do szkoły to jak wpłyną, to wtedy 

będę mogła to zrobić. 

Pani Skarbnik poprosiła o pytania. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – to ogółem ile tych oszczędności jest? 

Pani Skarbnik – na dzień dzisiejszy około 40 tys. zł. W tamtym roku na samych 

wynagrodzeniach, takie robiłam zestawienie, na umowach o pracę i na umowach zlecenie 

mamy per saldo 88 tys. i około 104 tys. w szkole. 

Pan Wójt – są jeszcze inne czynniki, bo dużo zaległości zostało ściągniętych, za wodę, za 

odpady. 

Na tym zakończono dyskusję. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przeszli do wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu 

oraz o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok   

poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Wykonanie budżetu oraz o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2015 rok   został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go 

na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 



Wykonanie budżetu oraz o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2015 rok   został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go 

na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Wykonanie budżetu oraz o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2015 rok   został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go 

na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Pan Wójt – przebrnęliśmy ten rok nawet z oszczędnościami na koncie i te oszczędności trzeba 

dobrze wykorzystać. 

Ad. 4b) 

W tym punkcie została przedstawiona opinia Komisji Rewizyjnej o przedłożonym 

sprawozdaniu finansowym, sprawozdaniu z wykonania budżetu wraz z opinią RIO i 

informacją o stanie mienia (Zał. Nr 8),  wniosek o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy z 

tytułu wykonania budżetu gminy za 2015 rok (Zał. Nr 9) wraz z pozytywną opinią RIO w tym 

zakresie (Zał. Nr 10) oraz projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu 

wykonania budżetu na 2015 rok (Zał. Nr 11). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji w tym temacie i przeszli do wyrażenia o opinii o 

udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok poprzez 

głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 

2015 rok został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 

2015 rok został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy. 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 

2015 rok został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy. 

Ad. 4c) 

Punkt ten przedstawił Pan Wójt. Powiedział, że jest to wsparcie, jakie udzieliliśmy organizacji 

w tamtym roku „Działaj Lokalnie” i wynosiła 5 tys., z czego zrealizowaliśmy na terenie 

gminy trzy wnioski, z czego OSP w Kołakach Kościelnych uzyskał 4,5 tys. na festyn, który 

był organizowany w tamtym roku, Zespół Szkół w Kołakach uzyskał 4 tys., na warsztaty 

nornic wal king zostały zakupione urządzenia do ćwiczeń. Skorzystał też Pan Bacia ze 

Stowarzyszenia „Horyzont” na organizację świetlicy i warsztaty serowarskie, czyli ogólnie 



14,5 tys. gmina zyskała, przy wkładzie 5 tys. W tym roku planujemy też 5 tys. przekazać, 

jako wkład własny i złożyć dwa wnioski po 6 tys. Jeden wniosek będzie dotyczył też festynu 

w tym roku a drugi wniosek będzie dotyczył wyposażenia Urzędu Gminy w nowy aparat 

fotograficzny i inne urządzenia do promocji szerszej gminy. 

Dyskusji nie podjęto i członkowie poszczególnych komisji przeszli do wyrażenia opinii o 

projekcie uchwały w sprawie wsparcia finansowego organizacji uczestniczącej w programie 

grantowym „Działaj Lokalnie” poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie wsparcia finansowego organizacji uczestniczącej w programie 

grantowym „Działaj Lokalnie” został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć 

go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 12). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie wsparcia finansowego organizacji uczestniczącej w programie 

grantowym „Działaj Lokalnie” został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć 

go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 12). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie wsparcia finansowego organizacji uczestniczącej w programie 

grantowym „Działaj Lokalnie” został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć 

go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 12) 

Ad. 4 d) 
W tym punkcie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła Skarbnik 

Gminy Pani Gabriela Mioduszewska. Mieliśmy wolne środki na koncie 31 grudnia, z tym że 

to nie są te 896 tys., które Państwu wcześniej zacytowałam, bo jak wspomniałam w tych 

środkach była również subwencja styczniowa, która zawsze wpływa w grudniu, jak również 

zobowiązania, co się inaczej liczy. I te wolne środki to są 773.175 zł i projekt uchwały, który 

został Państwu przedstawiony, przedstawia wprowadzenie tych wolnych środków do budżetu 

gminy i kształtuje się tak jak w opisie, też Państwo macie, w których paragrafach było 

zwiększone. Zmienił się układ naszego budżetu, bo wystąpił deficyt i rozchody i przychody. 

Ten deficyt właśnie pokryty jest tymi wolnymi środkami w kwocie 773.175 zł. Deficyt jest 

531.259 zł i mamy również rozchody, te 241.916 zł, są to te spłaty naszych kredytów. 

Następnie Pani Skarbnik zapytała, czy są jakieś uwagi do podziału. Wrócę jeszcze do 

paragrafu 92605, tj. kultura fizyczna – wprowadziłam 25 tys. zł, ale żeby przekazać te 5 tys. 

bez żadnych konkursów, to musimy mieć zabezpieczenie w budżecie 25 tys., bo możemy 

wtedy 20% przekazać, i dokonałam takiego podziału, żeby nie robić konkursu, bo nie było 

czasu, a bez tego to stracimy około 12 tys., jeżeli nie przekażemy tych 5 tys.. Uważałam, że 

takie wyjście będzie dobrym wyjściem. Z takich większych wydatków to 100 tys. udział 

własny na remont naszego budynku. 

Pan Wójt – jest z nami w Urzędzie Pan Mariusz Pietraszko, który przeprowadził raport 

techniczny naszego budynku, który przedstawia, w jakim stanie są ściany, okna, wszystkie 

przeglądy. Ja części Państwu na spotkaniu wyjazdowym pokazywałem. Poproszę tego Pana, 



on naświetli nam tu, jak wygląda budynek i jakie są potrzeby remontu i uznacie Państwo 

sami. 

Pani Skarbnik – tym bardziej, że możemy skorzystać ze środków unijnych. 

Pan Wójt – na tę kwotę 100 tys. składa się wykonanie projektu, wykonanie audytu 

energetycznego i wykonie studium wykonalności. To są dokumenty niezbędne do złożenia do 

aplikowania o środki unijne. Dotacja wynosi 85%, takie możemy uzyskać dofinansowanie. W 

ramach tej kwoty możemy zmodernizować całą kotłownię, łącznie z wymianą pieca, możemy 

ocieplić budynek, wymienić elewację, dach, okna, oświetlenie w całym budynku na 

energooszczędne. Musimy wykazać, że po termomodernizacji osiągniemy efekt, czyli zużycie 

energii będzie mniejsze o 60%. 

Członek KR Gosk Leszek – a da się? 

Pan Wójt – oczywiście, przy takim stanie budynku jaki mamy, to bez dwóch zdań. I stąd ta 

zmiana w budżecie, bo potrzebny jest nam wkład własny. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – 30 ton węgla na zimę, tak około idzie… 

Pan Wójt – to już nie będzie węgiel, to będzie nowoczesny kocioł. 

Pani Skarbnik zapytała, czy są inne sugestie odnośnie naszych zmian w budżecie? 

Na posiedzenie przybył doradca Wójta Pan Karol Nieciecki, który został przedstawiony oraz 

Pan Mariusz Pietraszko, o którym przed chwilą Państwu mówiłem. Pan Mariusz wykonał 

raport termograficzny Urzędu i proszę o krótkie omówienie tego dokumentu, na czym to 

polegało, opisanie tych zdjęć, które Pan zrobił. 

Pan Mariusz Pietraszko omówił ten dokument, w jaki sposób było to opracowane. 

Następnie członkowie poszczególnych Komisji przeszli do przyjęcia zmian w budżecie gminy 

poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy został zaopiniowany jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 13). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy został zaopiniowany jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 13). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy został zaopiniowany jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 13). 

Ad. 4 e) 
W tym punkcie projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy na lata 2016 – 2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-

2029 omówiła szczegółowo Pani Skarbnik. 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji, i przeszli do wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2016 – 2029 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2029 poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 



- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2016 

– 2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2029 została 

zaopiniowana jednogłośnie i postanowiono przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy 

(Zał. Nr 14). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2016 

– 2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2029 została 

zaopiniowana jednogłośnie i postanowiono przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy 

(Zał. Nr 14). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2016 

– 2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2029 została 

zaopiniowana jednogłośnie i postanowiono przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy 

(Zał. Nr 14). 

Ad. 4 f) 

W tym punkcie Pani Hanna Dąbrowska – podinspektor UG przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej w sprawie podziału Gminy Kołaki Kościelne na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

Członkowie komisji nie zabierali głosu w sprawie tej uchwały i przeszli do wyrażenia opinii o 

tym projekcie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie podziału Gminy Kołaki Kościelne na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 15). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie podziału Gminy Kołaki Kościelne na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 15). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie podziału Gminy Kołaki Kościelne na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 



wyborczym został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 15). 

Ad. 4 g) 

W tym punkcie Pani Hanna Dąbrowska – podinspektor UG przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Kołakach Kościelnych. 

Członkowie komisji nie zabierali głosu w sprawie tej uchwały i przeszli do wyrażenia opinii o 

tym projekcie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Kołakach 

Kościelnych został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 16). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Kołakach 

Kościelnych został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 16). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Kołakach 

Kościelnych został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 16). 

4 h) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

Statutu Gminy Kołaki Kościelne omówiła Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska 

Członkowie komisji nie zabierali głosu w sprawie tej uchwały i przeszli do wyrażenia opinii o 

tym projekcie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Kołaki Kościelne został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 17). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Kołaki Kościelne został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 17). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 



- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Kołaki Kościelne został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 17). 

4 i) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Kołaki Kościelne na 

lata 2016 – 2022 omówił Pan Wójt. Wyjaśnił, że dokument ten jest niezbędny do aplikowania 

o środki unijne, przy każdym wniosku, przy każdym zadaniu. Został opracowany we własnym 

zakresie. Dokument ten mówi o całej gminie, opisuje statystyki. 

Członkowie komisji nie zabierali głosu w sprawie tej uchwały i przeszli do wyrażenia opinii o 

tym projekcie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Kołaki Kościelne na lata 2016 – 2022 

został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady 

Gminy (Zał. Nr 18). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Kołaki Kościelne na lata 2016 – 2022 

został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady 

Gminy (Zał. Nr 18). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Kołaki Kościelne na lata 2016 – 2022 

został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady 

Gminy (Zał. Nr 18). 

Ad. 5) 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2015 przedstawiła 

Sekretarz (Zał. Nr 19). Powiedziała, że takie sprawozdanie przedkłada się Radzie Gminy do 

końca maja, a w związku z tym, że nie było sesji, sprawozdanie to przedkłada się teraz, a 

wysłane było do radnych pocztą przed końcem maja. 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Ad. 6) 

W tym punkcie Przewodnicząca KOKiSS przedstawiła informację o stanie bezpieczeństwa i 

porządku publicznego na terenie gminy Kołaki Kościelne w roku 2015, przedłożoną przez 

Komendę Powiatową Policji w Zambrowie (Zał. Nr 20). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Informacja została przyjęta i postanowiono 

przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy. 

 

 

 



Ad. 7) 

W tym punkcie Przewodnicząca KOKiSS przedstawiła informację o sytuacji pożarowej i 

innych zagrożeniach na terenie gminy Kołaki Kościelne w 2015 r., przedłożoną przez 

Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie (Zał. Nr 21). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Informacja została przyjęta i postanowiono 

przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Ad. 8) 

W tym punkcie Komisje zapoznały się ze sprawozdaniem z realizacji zadań w zakresie 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych za 2015 rok, przedłożoną przez 

Gminna Komisję Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kołakach 

Kościelnych (Zał. Nr 22). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Informacja została przyjęta i postanowiono 

przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Ad. 9) 

W tym punkcie Komisje zapoznały się z informacją o realizacji zadań przez Bibliotekę 

Publiczną Gminy Kołaki Kościelne za 2015 r., przedłożoną przez kierownika Biblioteki Panią 

Annę Łubnicką (Zał. Nr 23). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Informacja została przyjęta i postanowiono 

przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Ad. 10) 

W tym punkcie Komisje zapoznały się z informacją lekarza rodzinnego na temat opieki 

medycznej oraz funkcjonowania medycyny szkolnej w 2015 r., przedłożoną przez lekarza 

Jana Wądołowskiego (Zał. Nr 24). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Informacja została przyjęta i postanowiono 

przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Ad. 11) 

W tym punkcie Pan Wójt przedstawił ocenę zasobów pomocy społecznej za 2015 rok Gminy 

Kołaki Kościelne 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Informacja została przyjęta i postanowiono 

przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 25). 

Ad. 12) 

W tym punkcie sprawozdanie za 2015 rok z wykonania uchwały Nr XIII/73/12 Rady Gminy 

Kołaki Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania, zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przedstawił Wójt Gminy 

Sylwester Jaworowski. 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji. Informacja została przyjęta i postanowiono 

przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 26). 

Ad. 13) 

W tym punkcie poszczególne Komisje przygotowały sprawozdania z działalności komisji za 

2015 rok, które postanowiono przedłożyć na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 27). 

Ad. 14) 

W sprawach różnych członek KR Gosk Leszek zapytał – że z Sotlarentza jeżdżą po wioskach 

i umowy chcą podpisywać? 

Pan Wójt – to jest indywidualna decyzja, czy wy chcecie podpisywać, czy nie, to jest firma, 

która jest producentem tego urządzenia i oferują wam dodatkowe czynności serwisowe 

wykraczające za ten podstawowy zakres. To jest dobrowolne. Podszedłem do tego tak, że są 

to bardzo dobre zabiegi, bo od nowa uruchamiają oczyszczalnię, wszystko złoże wyjęte, 

wszystkie urządzenia wyjęte. Co jakiś czas te urządzenia wymagają takiego zabiegu i tu 

gmina podjęła decyzję, żeby do każdego takiego zabiegu 100 zł z tego funduszu na 



oczyszczalnię, w sumie 300 zł, jak ktoś się zdecyduje to dopłaca 200 zł, jak nie to nie jest to 

obowiązkowe. Oczyszczalnie będą działać, ale przegląd taki nie zaszkodzi. Koszt utrzymania 

takiej oczyszczalni waha się w granicach 500 – 600 zł rocznie i musicie Państwo zdawać 

sobie sprawę, że po okresie 5-cio letnim  będziecie musieli ponosić taki koszt. 

Członek KR Gosk Leszek – to się nie opłaci jej trzymać, wyrzucić i zrobić zbiornik. Taniej 

będzie wywieźć. 

Członek KFiRG Czochański Marek – ale jak funkcjonuje dobrze, to nie trzeba tego serwisu, 

czy trzeba? 

Pan Wójt – nie trzeba. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – chodzi o rozjazdy na obwodnicy i oświetlenie, nastawiali 

tyle słupów i kto to będzie płacił za to? 

Pan Wójt – do tej pory ustawa obliguje gminę do ponoszenia kosztów utrzymania oświetlenia, 

czyli opłatę za energię elektryczną i utrzymanie punktów świetlnych. Ale w tym roku chodzą 

słuch, że przejdzie to na właściciela drogi, a jeżeli nie przejdzie, to będę robił wszystko, żeby 

ani razu ta żarówka się nie zapaliła. Miejmy nadzieję, że ta sprawa wyjaśni się w tym roku. 

Następnie Pan Wójt przedstawił sprawy związane z uregulowaniem pewnych nieruchomości, 

ponieważ wpłynęły wnioski mieszkańców w tych sprawach. 

Pierwszy wniosek od Pana Jakuba Gołaszewskiego z Kołak o sprzedaż gruntów, 

stanowiących własność Gminy Kołaki Kościelne, biegnącą przez działki 474/4 i 474/3 (Zał. 

Nr 28). Przyszedł czas, żeby to uregulować i niech pieniądze wrócą do gminy. Jest taka 

możliwość, analizowaliśmy, to jest przy hydroforni, jak mówiłem. Musimy tylko zachować 

odległość pewnej strefy bezpieczeństwa, bo tam jest woda, główny pobór i uważam, że trzeba 

to uregulować. 

Członek KR Gosk Leszek – a do hydroforni jest dojazd? 

Pan Wójt – tak, to jest w tej chwili użytkowane, jako droga dojazdowa. To jest dwie działki i 

z nich trzeba będzie jeszcze odciąć. To jest do wiadomości Państwa, jeżeli uważacie, że mam 

rację… 

Członkowie Komisji ustosunkowały się pozytywnie do tego uregulowania. 

Następny wniosek wpłynął od Pana Zajkowskiego Rafała, zam. Kołaki Kościelne o 

możliwość zakupu działek położonych w miejscowości Kołaki Kościelne Nr 432 i w 

miejscowości Czarnowo Undy działki Nr 79/1 i Nr 79/2 (Zał. Nr 29). Działka w Kołakach 

Kościelnych od wielu, wielu lat jest ogrodzona i zagospodarowana i tylko tyle, że jest na 

mapie a w rzeczywistości stanowi podwórko, jest to wzdłuż posesji. 

Członek KR Gosk Leszek – w zasadzie to jest droga? 

Pan Wójt – na mapie zaznaczona, jako droga. W rzeczywistości jest z jednej i drugiej strony 

płot i zagospodarowana jest na działkę. Był to kiedyś łącznik między Krzywą a 

Jałbrzykowskiego. 

Członek KOKiSS Sobol Dorota – ale tam były jakieś problemy z sąsiadami wcześniej. 

Kolejna działka też jest w Kołakach i wniosek od Elżbiety Misiewicz, zam. Kołaki Kościelne, 

jest to działka rolna Nr 511, która przylega do jej działki Nr 512, będącą ich własnością, jest 

to 27,5 ara (Zał. Nr 30).  Działka jest w tej chwili cały czas użytkowana. 

Członek KOKiSS Sobol Dorota – to jest działka w lesie za wądołami.  

Pan Wójt – gminie ta działka nie będzie do niczego potrzebna, a skoro ktoś użytkuje, to tak 

możemy nazbierać wkład własny na termomodernizację. Umowa użytkowania dawno się 

skończyła, a działka jest dalej użytkowana. Przypadkowo się na to natknąłem i musimy to 

uregulować. Może będzie przetarg na dzierżawę, sprzedać szkoda, bo bardzo ładny kawałek 

gruntu. 

Członek KOKiSS Sobol Dorota – bo ta działka może być w przyszłości na budowlaną. 

Kolejny wniosek dotyczy uregulowania granic. Wniosek od Pana Dariusza Tyborowskiego, 

zam. Gunie Ostrów. Nr ewidencyjny działki 139, której część przebiega przez działkę Nr 41 



(Zał. Nr 31). Tutaj Pan Dąbrowski zna tę sprawę, gdyż droga asfaltowa w części przechodzi 

przez posesję Pana Dąbrowskiego. Jest to asfalt i nie będziemy go rozbierali, ale są inne 

możliwości, żeby uregulować te granice. Teraz może pytanie do Pana Dąbrowskiego też, bo 

są dwie możliwości, można złożyć wniosek do sądu o zasiedzenie, jest taka możliwość, ale 

wiąże się to wszystko z kosztami większymi, bo po prostu będzie sprawa sądowa. Druga 

możliwość jest to ustanowienie służebności przejazdu przez tą działkę. To tylko notarialnie 

się robi. W tej chwili jest droga asfaltowa i nie wyobrażam sobie, że w tej chwili będziemy ją 

rozorywać. Jest to obiekt budowlany, za który zapłaciła gmina i ten stan trzeba przywrócić, 

żeby w przyszłości nie było bałaganu. Pan Dąbrowski przemyśli sprawę i poinformuje nas, co 

mamy zrobić, bo muszę podjąć jakąś decyzję, żeby to unormować. 

Członek KOKiSS Dąbrowski Bogdan – no chyba przemyślę, tak. 

Pan Wójt – bardzo bym prosił, jest podanie od mieszkańca. 

Członek KR Gosk Leszek – to u Pana Dąbrowskiego jest ta droga, gdzie ona jest? 

Pan Wójt – zgodnie z mapa to jest przesunięta granica i w pasie drogowym stoi dom z drugiej 

strony. 

Członek KOKiSS Dąbrowski Bogdan – Panie Wójcie nie stoi. 

Pan Wójt – przebieg działki gminnej dalej, to tam domy stoją, mówię to co widzę na mapie. 

Członek KOKiSS Dąbrowski Bogdan – ja Panu mówię, nie stoją. 

Pan Wójt – a to jest fikcja, tak? Widać domy z góry, widać, widać działkę gminną, widać. Ja 

nie mówię, że one stoją na asfalcie. One stoją na działce gminnej i teraz przesunąć całą 

działkę gminną, to trzeba kawałek domu rozebrać. 

Członek KOKiSS Dąbrowski Bogdan – Pan nie wie, tam nic nie stoi. 

Pan Wójt – to Pan proponuje wybudować nową drogę? 

Członek KOKiSS Dąbrowski Bogdan – no zobaczymy, no. 

Pan Wójt – ale ja jeszcze raz Panu mówię, że są dwie możliwości. Pójdziemy do Sądu i 

będzie zasiedzenie, tylko gminę to będzie więcej kosztować, albo pójdziemy na ugodę. 

Członek KOKiSS Sobol Dorota – zawsze idzie się dogadać. 

Pan Wójt – ja też tak uważam. 

Kolejna sprawa dotyczy Szczodruch, jest tam stary dom, w którym w tej chwili już nikt nie 

mieszka, czy są jakieś propozycje, co dalej z ta nieruchomością robić. Nie wiem, czy to się do 

remontu nadaje, byłem tam, to wszystko jest w opłakanym stanie. Coś trzeba z tym zrobić, są 

chętni do zakupu tego domu, bądź jakieś inne pomysły. To jest razem z działką, tak jak jest 

plac zabaw przed szkołą. 

Członek KFiRG Anna Kulesza – w Szczodruchach nie było nic na razie o tym wspominane. 

Pan Wójt – może zrobię spotkanie w Szczodruchach i może oni niech zadecydują. To tak 

zrobimy, zrobimy spotkanie w Szczodruchach i niech mieszkańcy zdecydują, co z tym zrobić. 

Jeżeli będzie podjęta decyzja o sprzedaży, czy wyrażenie zgody, żeby to sprzedać, to 

proponuję część tych pieniędzy wykorzystać na remont świetlicy. 

Następnie Pan Wójt odniósł się do oczyszczalni – wygraliśmy pierwszy proces odnośnie 

oczyszczalni, 200 tys. sąd zasądził plus koszty sądowe. Wykonawca się odwołał i czekamy 

dalej. 

Następnie poinformował, że najprawdopodobniej dostaniemy dofinansowanie na ulicę 

Wyszyńskiego. Na razie nie ma żadnych zmian w budżecie, bo jeszcze nie wiemy, czy 

dostaliśmy. Czy nie dostaliśmy. Zadecydują Państwo, czy będziemy to realizować poprzez 

uchwalenie planu budżetowego. 

Następnie, to zjazd Wiśniówek – bardzo wysoko to zaszło. Zjazd jest wykonany niezgodnie z 

projektem budowlanym, ale to jeszcze fachowcy muszą potwierdzić. Muszę nad tym trochę 

popracować. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – zapytał o remont drogi do Podłatk Małych przez las, bo 

była taka mowa, że ci co robią drogę ekspresową to naprawią. 



Pan Wójt – ja to sprawdzę, bo nie wiem, jak jest na projekcie. 

Chciałbym spytać Pana radnego z Kossak Borowych – kto w tej chwili użytkuje ten grunt za 

remizą, ten ogólniak? Wszyscy, czy jedna osoba, jak jest? 

Członek KOKiSS Podbielski Janusz – dwóch dzierżawi. 

Pan Wójt – i jakieś tam należności trafiają, tak? 

Członek KOKiSS Podbielski Janusz – za światło opłacają, za remizę dają chyba. 

Pan Wójt – to nie wiem dlaczego pracownik niedawno przyszedł i zrezygnował z płatności za 

światło i teraz gmina płaci. 

Członek KOKiSS Podbielski Janusz – bo do tej pory wieś płaciła. 

Pan Wójt – to jest fundusz sołecki, jak to jest zorganizowane? Za tę dzierżawę, do kogo to 

trafia? Ktoś to rozlicza? 

Członek KOKiSS Podbielski Janusz – do sołtysa, tak na zebraniu ustalili. 

Pani Skarbnik – przyszedł Pan sołtys i powiedział, że nie będzie płacił, że to gmina ma 

przejąć opłatę za prąd i my przejęliśmy to. Umowy są zmienione. 

Członek KOKiSS Podbielski Janusz – ile jest tego? 

Pani Skarbnik – nie pamiętam w tej chwili, jakie to są kwoty. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – a kto dzierżawi? 

Członek KOKiSS Podbielski Janusz – Tyborowski W. i Kossakowski W. 

Pan Wójt – podatku od tego nie ma… 

Ogólna dyskusja. 

Pan Wójt – ostatni temat z mojej strony, to jest Szkołą w Zaniach. Trwało to długo, 

czekaliśmy na odpowiedź Politechniki Białostockiej, ponieważ dostaliśmy taką propozycję, 

którą wspólnie opracowaliśmy, żeby w tej Szkole otworzyć jakiś Wydział Politechniki 

Białostockiej. Jednak do dzisiaj nie mamy żadnej odpowiedzi. W między czasie znalazło się 

kilku chętnych, niestety na zakup tego. Ogłosiliśmy już drugi przetarg na dzierżawę i nikt nie 

jest zainteresowany, nikt nie pytał. Także musicie Państwo zdecydować, co dalej robimy z 

tym obiektem, czy ogłaszamy przetarg na sprzedaż tego budynku, a proponuję, żeby fundusze 

uzyskane ze sprzedaży tego budynku przeznaczyć na drogę Gosie Otole, która cały czas jest 

odkładana z budżetu na budżet. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – ale co Zanie na to powiedzą? 

Pan Wójt – to dlatego ja was pytam, bo wy decydujecie i trzeba rozmawiać z ludźmi, możemy 

zrobić jakieś większe zebranie. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – no tak by się należało Panie Wójcie, zrobić jakieś 

zebranie, bo to mieszkańcy najbardziej… 

Członek KOKiSS Ołdakowski Janusz – a ta filia Politechniki Białostockiej chciałaby zrobić, 

chcieli by wydzierżawić? 

Pan Wójt – ja bym był za sprzedażą tego, ale w tej chwili z ich strony nie ma żadnych 

ruchów. 

Członek KFiRG Święcki Szczepan – ale trzeba zwrócić uwagę, na co to będzie przeznaczone. 

Pan Wójt – to jest kwestia przetargu i zapisów w przetargu. Możemy zrobić, co chcemy. 

Członek KOKiSS Sobol Dorota – a ile możemy uzyskać tak mniej więcej? 

Pan Wójt – nie mam pojęcia, na początku kwestia rzeczoznawcy. 

Członek KR Kołakowski Michał – tam jest działki ponad 70 arów i budynek, ale po co ma 

stać i niszczeć. 

Członek KOKiSS Sobol Dorota  - byłam przypadkiem w Ośrodku Zdrowia, to tragedia, i 

coraz gorzej. 

Członek KFiRG Milewski Janusz – tam się nic nie dzieje? 

Pan Wójt – rozmowy z Politechniką prowadzone były i dotyczyły obydwu budynków. 

Propozycja taka była, że tu będzie filia, a tu warsztaty. Niestety nie ma odzewu i trzeba 

zacząć iść w innym kierunku 



 

Członek KR Kołakowski Michał – kto to będzie dzierżawił jak trzeba koszty położyć. 

Pan Wójt – zrobiliśmy już dużo, i reklama w telewizji była, i w regionalnej i w ogólnopolskiej 

była reklama i cały czas na internecie, dwa przetargi. Były momenty, że można było się 

dogadać, ale każdy chce kupić 

Członek KR Kołakowski Michał – ale ktoś wartość szacował? 

Pan Wójt – jeszcze nie, bo wcześniej musimy podjąć decyzję, co z tym robimy. 

Członek KOKiSS Sobol Dorota  - myślę, że sprzedać a pieniądze na tę drogę… 

Członek KFiRG Milewski Janusz – może Zanie mają własne potrzeby, ja bym proponował 

zebranie, jeżeli można w Zaniach zorganizować. 

Pan Wójt – proszę mi podpowiedzieć, bo nie wiem kto tu ma największe prawo do tej szkoły? 

Członek KFiRG Milewski Janusz – myślę, że największe miejscowość Zanie i okoliczne 

miejscowości, bo z ich terenów były brane ziemie. Były składki od mieszkańców. 

Pan Wójt – myślę, że radni z tamtych miejscowości też wezmą udział. Zrobimy wśród tych 

miejscowości referendum i większość zdecyduje, co z tym zrobić. 

Członek KR Kołakowski Michał – myślę, że ze sprzedażą nie będzie problemu, tylko ze 

środkami. 

Na tym zakończono sprawy różne. 

Ad. 15) 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego podziękował i zamknął 

dziewiąte posiedzenie komisji.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych podziękowała i 

zamknęła dziewiąte posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podziękował i zamknął dziesiąte posiedzenie komisji. 
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